
 

24 september 2022 

Artikel 33 vragen over realisatie lokaal isolatieplan 

Op 7 februari 2022 heeft de gemeenteraad unaniem de motie over energiearmoede 
aangenomen. Daarin is het college opgeroepen om in september 2022 met een lokaal 
isolatieplan voor de jaren 2023-2025 te komen. In de voorjaarsrapportage 2022 schrijft u 
over de opvolging van de motie het volgende over het lokaal isolatieplan: 

Het Nationale isolatieplan is begin april 2022 gepubliceerd. De wens om in september een lokaal 
isolatieplan te hebben is daarom redelijk ambitieus (gegeven de beschikbare tijd). Maar het is wel één 
van de sporen uit de Trasitievisie Warmte ( pagina 24 van de voorjaarsrapportage Stand van moties 
en toezeggingen. 

Inmiddels is door de Oekraïne Oorlog en de oplopende inflatie de energieproblematiek alleen 
maar groter geworden en neemt het kabinet met de Energieplafond voor één jaar de nodige 
maatregelen om energiearmoede tegen te gaan.  

De maand september is bijna verstreken en wij hebben geen concreet voorstel van het 
college ontvangen. Ten aanzien van realisatie van het lokaal isolatieplan 2023-2025 heeft de 
ChristenUnie en het CDA de volgende vragen aan het college, 

1.  Erkent het college dat er in Culemborg dat er sprake is van urgentie in de aanpak van 
duurzame energiearmoede? Zo ja op welke wijze blijkt dit? 

2.  Waarom heeft het college geen prioriteit gegeven aan de realisatie van het lokaal 
isolatieplan 2023-2025, terwijl de maatschappelijke urgentie alleen maar is toegenomen? 
Wanneer kunnen we dit plan wel tegemoet zien? 

3. In de voorjaarsrapportage schrijft u dat dat het lokaal isolatieplan 2023-2025 één van de 

sporen is van de Transitievisie warmte. Welke sporen wil het college in 2023, 2024 en 2025 

gaan uitvoeren om duurzame energiearmoede tegen te gaan? En welk investeringsbedrag 

denkt het college vrij te maken om deze extra maatregelen uit te voeren? 

4. Is het college bereid de huidige duurzaamheidslening te verbreden voor het isoleren van 

woningen? 

Wij zien het antwoord op bovenstaande vragen gaarne tegemoet. 
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